
Wtoctawek, 09.3.1.2020r.

A.ndrzej Golqbieski

Radny Rady Miasta Wtoctawek

Pan

dr MorekWojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wtoctawka zwracam siq z proSba o dokonanie bie2qcej naprawy

zapadniqtego chodnika na ulicy Wienieckiej 30. Zapadajqca czq6d chodnika stanowi

n iebezpieczeristwo dla u2ytkown ik6w.
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